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Dorpsraad Neerijse 

 
Verslag: vergadering 6 september 2011 

 

Aandachtspunten voor de gemeente: 
 Burgemeester was aanwezig en heeft actief deelgenomen aan de discussies. 
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Agenda 
De  AV  van  de  Dorpsraad  Neerijse  heeft  plaats  gevonden  op  dinsdag  6  september  2011  om  20.00u  in  de 
gemeentezaal 'Ten Wijngaerd' te Neerijse. 

1. Goedkeuring vorig verslag 
2. Financiële toestand 
3. Hinder in de omgeving van zaal De Wijngaerd 
4. Verkeersraad 
5. Varia 
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Aanwezig 
Patrick Platton  (voorzitter), Guido Wyseure  (secretaris), Dirk Aerts  (Penningmeester),  Jean‐Pierre De Groodt, 
Carina Vercammer,  Lieva Rosseel, Wende Van  Steenbergen, Peter Hellemans, Marc Arnalsteen,  Lieve Claes, 
Geert Lissens en Marie‐Thérèse Claes 

Speciale genodigden 
Burgemeester Marc Verheyden en buurtbewoner Jan Godemont. 
  

Verontschuldigd 
Katy van Londen, Annemie Luyckx en Peter Singulé 
 
De voorzitter opent de vergadering om 20h12. 

1/ Goedkeuring verslag 24 mei 2011 
Het  verslag  wordt  zonder  bemerkingen  goedgekeurd.  De  verslagen  (goedgekeurde  en  voorlopige)  worden 
geplaatst op de blog met: http://www.bloggen.be/dorp_neerijse/  

2/ Financiële toestand 
De  rekeningen worden  toegelicht  door  de  penningmeester.  Er  staat  1250  €  op  de  spaar‐  en  590  €  op  de 
zichtrekening.  

3/Zaal Ten Wijngaerd  
De heer  Jan Godemont, Donkerstraat 8, heeft  in een brief van 8 april naar het college van burgemeester en 
schepenen gericht. Deze brief was mede ondertekend door een aantal omwonenden van de zaal. De gemeente 
heeft hierop een algemeen antwoord geformuleerd voor alle zalen van Huldenberg. De zalen “ter Dijle” en “ten 
Wijngaerd” zijn de meest gebruikte zalen om fuiven te houden.  
In een brief van 30  juni naar de dorpsraad de problematiek van vandalisme en hinder  in de omgeving van de 
zaal de Wijngaerd aangekaart.  
De burgemeester licht de problematiek toe. Er zijn gradaties van problemen. De TMF‐fuif te Ottenburg was dit 
jaar uit de hand gelopen zodat er 6 combi’s van de politie nodig waren. Dit was het gevolg van groepen die uit 
het Brusselse afgezakt waren om ruzie en boel te zoeken op die fuif. Gelukkig is dit niet aan de orde in Neerijse. 
Meer  typisch  te Neerijse zijn de  lange duur van  fuiven  (bvb.  tot 5 uur  in de ochtend), de  lawaai hinder, het 
zwerfvuil in de omgeving en vandalisme bij de buren en op school.  Bij een feest was het aantal aanwezigen zou 
groot dat er auto’s parkeerden op opritten en tuinen van particulieren  in de omgeving. Er werden ook reeds 
spiegels van wagens afgerukt, alsook de brievenbus van Jan kapot geslagen. 
In de zalen wordt het aantal publieke fuiven beperkt tot 10 per jaar, is er een toelating voor de organisatie tot 
een bepaald uur ( bvb. 2 uur ’s ochtends). Er bestaat een reglement dat elke organisatie krijgt bij het boeken 
van de zaal. De toepassing blijkt niet altijd even goed te lukken. Er wordt ook gedacht om het geluidsniveau in 
te perken. 
Bij elk ernstig dispuut rond lawaaihinder, vandalisme en eventuele ruzies dient onmiddellijk de politie geroepen 
te worden. De politie zal altijd de fuif sluiten indien er klachten zijn en het toegelaten uur overschreden wordt. 
De meeste organisaties betalen een waarborg en zorgen ervoor dat de zaal zelf altijd  terug  in orde  is na elk 
gebruik.  Echter  heeft  men  niet  dezelfde  aandacht  voor  de  omgeving.  De  gemeente  dient  dikwijls  het 
parkeerterrein en de weide aan de school op te ruimen. Een voorstel is om de netheid van de omgeving ook op 
te nemen  in het waarborg systeem, zodat men ook de omgeving opruimt en hier ook preventieve aandacht 
voor heeft gedurende de fuif. 
Er wordt voorgesteld om  stewards  te gebruiken en ook dat er bereikbare GSM‐nummers dienen  te  zijn om 
verantwoordelijke organisatoren te contacteren gedurende de fuif. Deze dienen aanspreekbaar en nuchter te 
blijven gedurende de volledige duur van de fuif. Een steward, die de Donkerstraat, het pad naar de speelweide 
van school en de speelweide in de gaten houdt is op vele fuiven nodig. Het is nogal de gewoonte om bij mooi 
weer pinten mee te nemen naar de weide. 
De stewards en de verantwoordelijken dienen het alcohol‐gebruik in de gaten te houden zodat de fuif niet uit 
de hand  loopt. Ook dienen  ze er voor  te  zorgen dat de maximum  capaciteit aan aanwezigen  in en  rond de 
feestzaal niet overschreden wordt. 
Er wordt voorgesteld dat de dorpsraad een korte brief opstelt om expliciet elke organisatie te verzoeken om de 
omgeving rond de zaal te respecteren. 
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4/ Verkeersraad 
De vertegenwoordiger van de dorpsraad licht de laatste verkeersraad vergadering toe.  Vooral het wegwerken 
van 50 knelpunten kwam aan bod. Hierbij worden vergeleken wat de winst is ten opzicht van de complexiteit ( 
of kost en mogelijkheid) om het knelpunt weg te werken. Voorkeur gaan naar lage complexiteit met veel winst. 
Voor Neerijse zijn er veel problemen rond de N253 en gezien de nieuwe asfalt‐laag wordt de kans laag geacht 
dat er in de eerste 10 jaar veel aandacht zal zijn. 
De burgemeester licht toe dat er plots het plan ontstaan is om vanaf de garage Rozier in Loonbeek tot de grens 
met Neerijse een beton strook te leggen voor de voetgangers. De hoop bestaat dat men dit ook zal realiseren 
in Neerijse. 
De  fietsverbinding  naar  Leuven  via  Korbeek  Dijle  blijft  een  ander  knelpunt.  Er  is  het  pad  langs  de  Ijse  en 
leigracht, waar men voor een aantal korte stroken om een veto stoot. 
Er  is ook  toenemend aandacht voor de  trage wegen. Voetwegen uit de Atlas der buurtwegen probeert men 
terug op te maken. De burgemeester licht deze problematiek toe. 

 5/ UIT databank 
Op 19 en 22 september ek. wordt het gebruik van de interactieve databank uitgelegd. Wende is bereid een van 
die sessies bij te wonen. 

6/ Varia 
 

 Er wordt gewezen op de  feit dat op diverse plaatsen de oevers van de  Ijse afkalven en  is het pad nu op 
diverse plaatsen gevaarlijk. De burgemeester licht toe dat de gemeente hierover een dispuut heeft met het 
agentschap  natuur  en  bos.  Dit  agentschap  vindt  dat  men  het  pad  dient  te  verleggen  vanuit  het 
natuurgebied  naar  de  overkant  in  de  tuinen  van  particulieren.  Nochtans  is  het  IJse  pad  een  officiële 
voetweg uit de Atlas der buurtwegen en staat dit pad zelfs op de Ferraris kaart. M.a.w. het pad  is ouder 
dan 1777. 

 De bakker Emile Decoster stopt einde september. Hij was een trouwe sponsor van het dorpsfeest. Er wordt 
voorgesteld  om  Emile  een  attentie  aan  te  bieden. De  voorzitter  zal  onderzoeken  of  een  eetbon  in  de 
nieuwe brasserie mogelijk is 

 Er wordt uitvoerig gediscussieerd over de brandweg naar de school.  
  
 
 
Volgende vergadering is op  13 december 2011 
 
 
Vergadering wordt gesloten om 21h55 
Verslag   Secretaris             Voorzitter 
    Guido Wyseure            Patrick Platton  
 
Goedgekeurd AV 13 December 2011.  


